
  

 

 

 Sida 1 (3) 

 Styrelsemötesprotokoll 2024-01-07 
 

 
Närvarande: Ingrid Höglund, Sören Svensson, Elisabeth von Knorring, 
                      Maria Rydell, Helen Dragsten , Siv Back,  
                      Anmält frånvaro: Cassandra Vikgren, Marie Hjort, Sofie Öst , Marit Erikes. 
                       
                       
                       
                      
                      
                      
§ 1                Mötets öppnande 
                     Vice ordförande öppnade mötet. 
                      
 
§ 2 Val av justerare  
                     Sören Svensson valdes att justera protokollet. 

 
§ 3 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 
                      
                      
§ 4 Föregående protokoll 
                     Lades till handlingarna med följande kommentar: Pantamera tas upp på nästa möte.  
                     Lyset på planerna är påbörjat med en ej klart. Det kommer att ev behövas byta några  
                     stolpar. Samt sättas upp fler lysen, de starkaste lamporna vill vi ha. Vi tar ett beslut på 
                     detta.  
                      
 
§ 5 A. Skrivelser inkommande 
                     Statistik SBK centralt har skickats till Sören som meddelar att det även skickas till  
                     sekreteraren. 
                     Enkät från MUCF( Myndigheten för ungdoms-och civilsamhällesfrågor) har besvarats. 
 
                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 
 
§ 6 Rapporter 

 
A. Ekonomisk rapport. 
Se bifogad rapport. 
 
 
B. Sektor 
 

                     Agilitysektorn 
                     Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
                      
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
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                     Hundutbildningssektorn 
                     Ingen rapport. Inkommer med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan 11/1. 
 
                      Rasutvecklingssektorn – mental 

Saknar ansvarig. 
 
Rasutvecklingssektorn-utställning. 
Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
 
Tjänstehund 

                      Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
 
Draghundsektorn 

                     Saknar  ansvarig 
 
Rallylydnadssektorn 

                     Den 10 jan ledarträff. Träningarna startar den 11 jan. Har inkommit med verksamhets 
                     berättelse och verksamhetsplan. 
 
                     Specialsöksektorn 
                     Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
                      
                     Noseworksektorn. 
                     Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 

 
C. Övriga rapporter 
 
Plan och mark. 
Hjärtstartaren installeras av Sören på toaletten. Sören kontaktar brandförsvaret om 
utbildning av hjärtstartaren, som kommer att erbjudas alla instruktörer och 
funktionärer. Till våren även utbildning för övriga medlemmar. 
Plogningen av planer och parkeringar fungerar utmärkt. 
 

 
Stuga/ kiosk. 
Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 

 
Aktivitetsgruppen 

                     Ingen rapport. Har inkommit med verksamhetsberättelse och verksamhetsplan.  
 
Hemsidan 

                     Ingen rapport. 
 
                     Distriktet 
                     Distriktets årsmöte hålls den 10 mars kl 15 på Scandic i Falun. Kommer att föregås  
                     av lokalklubbskonferens ( Inbjudan till denna kommer senare). 
                     Sören informerade om distriktsmötet 23-12-06. 
 
§ 7               Att göra lista 
                    Lyset på planerna ska färdigställas ev byte av några stolpar. 
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§ 8                Övrigt 
                      
                     Poängjakten. Vi upprättar ” regler” vad som gäller för poäng. 
                     Vi fastställer årsbokslutet. 
 
            
 
                       
                     
                     
                     
                    
               
                        Beslut för mötet: 
                        Kostnad tas för att färdigställa lyset på planerna med ev byte av några stolpar. 
                        Årsbokslutet godkändes. 
               
   
 § 9             Nästa möte den 5 februari kl 18.30 
                        
                    
 
§ 10            Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
                    Justeras 
 
                    Ingrid Höglund sekreterare 
 
 
 
 
                    Elisabeth von Knorring vice ordförande                                  Sören Svensson ledamot 


